
Verslag algemene ledenvergadering d’ELFT 28 februari 2024

concept

Aanwezig:
Ron Bakhuis, Coby den Dulk, Jurrien de Knecht, Ferry Adema, Maarten van der Beek,
Guus Grit, Maayke van der Laan, Hanc de Bokx, Ellen Dijkshoorn,Karel Zelisse, Niek
Weustink, Liesbeth Kroese, Lori van Donge, Martijn Hoogendijk, Michael Wiegman, Isabel
van den Eelaart, Nynke Hoitinga

1. Opening
2. Mededelingen

Afwezig met kennisgeving:

● Rieke en Paul van der Beek (1 volmacht aan Maarten van der Beek)
● Elly Wilhelm
● Ralph Westenberg
● Annelies Engelenburg

3. Vaststelling agenda
4. Verslag ALV 19 april 2023

Ron loopt als voorzitter door de stukken heen, verder geen opmerkingen vanuit de
leden. Hiermee is het verslag van de ALV 19 april 2023 goedgekeurd..

5. Jaarverslag van de vereniging over het jaar 2023, met daarin de verslagen van:
a. Secretaris

Jurrien licht de activiteiten van het bestuur van het afgelopen jaar toe.

b. Communicatie en media

Maarten van der Beek licht het verslag toe, waarin we zien dat we vooruitgaan in het
aantal leden op de verschillende communicatiekanalen op sociale media.

c. Ledenadministratie

Coby vertelt dat we opnieuw in ledenaantallen groeien. Ook dat er naast het
JeugdSportfonds ook nu een Volwassenen Sportfonds is waar vanuit leden
ondersteund kunnen worden.

d. Commissie zwemles

Alles bij elkaar opnieuw een goed jaar gedraaid. Ook dit jaar was de rapporteur voor
de licentie van het Zwem ABC positief. Er is doorlopend aandacht voor de
doorstroming van de leszwemmers naar de andere takken van sport in de vereniging.

e. Commissie sterrenplan

Voor het sterrenplan is er voor het eerst een wachtlijst op maandag. Ook is er een
baan specifiek voor wedstrijdzwemmen, wat goed is voor de doorstroming naar
wedstijdzwemmen. De opleiding zelf is van zes naar vijf sterren gegaan, waarbij
leszwemmers strenger worden beoordeeld.
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f. Waterpolocommissie

Met de afwezigheid van Maarten Weehuizen neemt Michael Wiegman de honneurs
waar. Inmiddels hebben twee leden van de WPC afscheid genomen van de
vereniging. Versterking van de WPC is nodig, met name vanuit de dames.

In alle categorieën hebben we een team, voor de D en E zelfs twee teams. De
scholentoernooien zijn goed bezocht en zorgen voor extra aanwas in de D en E.

Ook zijn nieuwe scheidsrechters altijd welkom.

Vragen en opmerkingen uit de leden:

Maayke: wordt er aandacht gegeven aan scheidsrechters op een hoger niveau?
Antwoord Michael: Jazeker, Marjolein is hier hard mee bezig

Niek: De grote aanwas van jeugdwaterpoloërs zorgt voor overvol bad. Zijn er nog
opties voor meer badwater, zeker nu de scholentoernooien er weer aankomen?

Antwoord bestuur: Goed dat dit aangegeven wordt, dit heeft zeker de aandacht van
het bestuur bij de aankomende badhuur.

. Vraag Liesbeth: wat is de stand van zaken over hoofdtrainer?

Antwoord Maarten: we zijn nu op tijd gestart met de zoektocht, waarbij we nu met
twee kandidaten in contact zijn.

g. Zwemcommissie

Voor het wedstrijdzwemmen heeft Tamara veel werk verricht de afgelopen tijd. De
doorstromende zwemmers van de Sterzwemmen zijn welkom om de gelederen te
versterken. Het aantal masterzwemmers loopt iets terug, maar wordt gecompenseerd
door de extra deelnemers van de borstcrawlcursus.

Opgemerkt wordt wel dat voor het wedstrijdzwemmen er behoefte is aan trainers aan
de badrand.

h. Barcommissie

Het was een geweldig jaar. Veel festiviteiten, in maart het feest voor 20 jarig bestaan,
de seizoensafsluitingen, 100 jaar DSV, 95 jaar Raket en 450 oliebollen gebakken
voor het oliebollenmixtoernooi. Vooruitkijkend naar opnieuw een goed jaar.

De clubhuis verbouwing is in volle gang, nu is er een nieuwe keuken. In de zomer
gaat het clubhuis dicht voor een complete renovatie. Hierin wordt samengewerkt met
de andere verenigingen, zoals DRB, die ook gaan verbouwen.

Opmerking Lori: Meer communicatie voor vrijwilligers is gewenst. Nu hebben leden
zich opgegeven om te helpen, maar ze horen niet veel terug.

Bestuur: Goed dat dit wordt opgemerkt, dit kan beter. Hier wordt actie op genomen.

Liesbeth: We kunnen dus wel hier blijven de komende jaren, gezien de onduidelijke
plannen van de gemeente met het zwembad? Op basis van de gesprekken met de
gemeente en het zwembad zijn we tot de conclusie gekomen dat we hier nog wel
een jaar of 10 kunnen blijven. Dit maakt het de investering in tijd en geld wel waard.

i. Trimzwemmen en waterpoloveteranengroep

Het is een gezellige groep op vrijdagavond, waar het wisselend vol ligt in de vier
banen. Peter de Groot is nog altijd de gewaardeerde trainer.

j. Sponsorcommissie
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De inkomsten in 2023 waren van de Club van 100, de Grote clubactie en Jantje
Beton. Deze laatste heeft meer opgeleverd doordat we hebben kunnen lopen. De
uitgaven waren voor de ondersteuning van de diverse toernooien en extra caps voor
nieuwe teams.

6. Verkiezing van bestuursleden en leden van de beroepschriftencommissie
a. Secretaris: kandidaat Jurrien de Knecht

Jurrien wordt unaniem verkozen en opnieuw geïnstalleerd als secretaris.

b. Coördinator Opleidingen (leszwemmen & sterrenplan): kandidaat Maayke van der
Laan

Maayke wordt unaniem verkozen als nieuwe Coördinator Opleidingen.

c. Coördinator Vrijwilligers: kandidaat Guus Grit1

Guus wordt unaniem verkozen als nieuwe Coördinator Vrijwilligers.

Voor de Beroepschriftencommissie zijn Henk Grit en Nynke Hoitinga verkozen als nieuwe
leden.

7. Wijziging verenigingsdocumenten
a. Voorstellen aan de ALV ter stemming:

i. Statuten

Per pagina worden de statuten behandeld.

Lori: In de concept statuten staat dat het bestuur uit zijn midden een voorzitter
kiest. Zouden wij als ALV meer invloed willen hebben op het kiezen van een
voorzitter?

In de goede discussie komt naar voren dat deze formulering het bestuur de
flexibiliteit geeft om rollen te wisselen, mocht dit nodig zijn.

Geen verdere opmerkingen van de leden.

ii. Huishoudelijk reglement

Het reglement wordt per pagina behandeld.

Karel: Op pagina 3. Is het niet beter om de twee leden van de kascommissie
te benoemen voor twee jaar, met daarbij één reserve? De te benoemen leden
zouden een andere start- en einddatum moeten hebben om de continuïteit
van de kascommissie te waarborgen.

Na enige discussie wordt dit voorstel overgenomen door het bestuur.

iii. Reglement ereleden en leden van verdienste

Het proces om dit beter vorm te geven is vorig jaar gestart. Met dit document
worden de procedures voor voordracht en benoemen vastgelegd. Het wordt
ook genoemd in de nieuwe statuten

b. Ter informatie: Bestuursreglement

Geen vragen over het bestuursreglement.
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8. Behandeling en vaststelling van de rekening en verantwoording over het
afgelopen boekjaar, verslag van de kascommissie

Onze penningmeester, Maarten van der Beek presenteert de financiële resultaten
van 2023. Er zijn geen opmerkingen van de leden.

Hanc: Door de kascommissie is de financiële boekhouding uitgebreid gecontroleerd.
De kascommissie spreekt zijn bewondering uit voor de grip op de cijfers. Het voorstel
van de kascommissie om het bestuur decharge te verlenen wordt aangenomen door
de Algemene Vergadering.

9. Kennisgeving van de jaarlijkse contributies.
Geen opmerkingen.

10. Behandeling van de begroting over 2024
Maarten van der Beek presenteert de begroting voor 2024.

Geen opmerkingen vanuit de leden.

11. Benoeming kascommissie
Arienne en Hanc stellen zich opnieuw beschikbaar.

Het bestuur gaat op zoek naar een reserve kascommissielid.

12. Ingekomen stukken
Geen

13. Rondvraag
Karel: is er een datum voor de schoolzwemwedstrijden? Nee, nog niet.

Hanc: is er nieuws over het mogelijke lidmaatschap van d’ELFT voor de Triathlon
Bond (NTB)? Nog geen nieuws, het heeft al wel de aandacht van het bestuur.

Karel: bedankt het bestuur voor zijn inzet.

14. Sluiting
De vergadering wordt om 21:32 gesloten
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